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N-VA Zwevegem is klaar voor de toekomst 
Een kleine vijf jaar geleden startte onze nieuwe bestuursploeg met het 
gezond maken van de gemeentefinanciën. Enkele aanslepende problemen 
pakten we bovendien kordaat aan. Maar we maken de gemeente ook klaar 
voor de uitdagingen die nog op ons afkomen.

Al heel wat verwezenlijkt
Van heel wat verwezenlijkingen van deze ploeg kan u vandaag al genieten: een  
drastische schuldverlaging, een nieuwe school en een nieuw zwembad. Ook de lokale 
economie kreeg een boost en het aanbod aan serviceflats en sociale huurwoningen 
neemt sterk toe. 

Daarnaast pakten we een aantal zaken aan die misschien minder in het oog springen, 
maar broodnodig waren. Denk maar aan het parkeer- en circulatieplan of aan ons 
bouwkundig erfgoed dat extra aandacht krijgt. Bovendien ondersteunen we lokale  
handelaars met premies, herwaarderen we de voetwegels 
én is Zwevegem helemaal klaar voor een samenvoeging 
van gemeente en OCMW. 

Steeds trachten de N-VA-mandatarissen bij deze beslissin-
gen de dialoog aan te gaan met de betrokkenen. Want als 
de politiek een besluit neemt, dan moet dat in het alge-
meen belang zijn van onze gemeente  
en de inwoners.

Projecten in de pijplijn
Met nog een jaar te gaan in deze bestuursperiode dienen 
zich echter nog enkele stevige uitdagingen aan: de nieuwe 
school in Heestert, huisvesting voor het kunstonderwijs, 
de herinrichting van de N8 (Kortrijk- en Avelgemstraat)  
en het verhogen van het algemene veiligheidsgevoel. Ook 
bij deze projecten wil de N-VA een leidende rol spelen om u 
zo goed mogelijk ten dienste te zijn.

Moeder Niet Aan Het Fornuis
Ons jaarlijks eetfestijn, Moeder Níet Aan Het Fornuis, kondigt zich 
aan als dé ultieme ontmoetingsplek met onze mandatarissen,  
minder dan een jaar voor de verkiezingen. Dit jaar is Sander Loones, 
Europarlementslid en ondervoorzitter van de N-VA onze gast. We 
heten u van harte welkom om samen met ons te genieten van een 
aperitief  ’t Leeuwke en beenhesp of koude schotel met frietjes.  
Kaarten: 18 euro, kinderen tot 10 jaar gratis.

Barbecue in het Park

De eerste fase van de vernieuwing 
van het Gemeentepark is achter de 
rug. Dat is ook zo voor de zomer, 
maar we blikken toch nu al graag 
eens vooruit naar volgende. 

“Het zou goed zijn om de ontmoe-
tingsfunctie van het Park verder 
te versterken,” vindt N-VA-fractie-
leider Sofie Vermeulen namelijk. 
“Bijvoorbeeld, door een openbare 
barbecue te voorzien. In andere  
gemeenten gebeurt dat trouwens 
al. Ook op Transfo zou zo’n  
barbecue kunnen komen.”

“Een openbare barbecue moet 
natuurlijk veilig zijn, maar met 
heldere afspraken en een duidelijk 
reglement moet dit zeker te realise-
ren zijn,” aldus nog Sofie.

Sofie Vermeulen,  
N-VA-fractieleider
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OC Kappaert

  Inschrijven bij pierre.provost@n-va.be - 0479 99 08 84 (na 19 uur) en bij alle bestuursleden

Karel Maertens,  
voorzitter N-VA Zwevegem
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Bouwkundig Erfgoed
Geen steen op de maag
Op initiatief van schepen van Erfgoed Johan Rollez 
denkt onze gemeente na over hoe we bouwkundig 
erfgoed kunnen beschermen en promoten. En we 
willen u daarbij betrekken. Help ons dus zeker om 
een gemeentelijke inventaris van het bouwkundig 
erfgoed in Zwevegem samen te stellen.
“Bouwkundig erfgoed is belangrijk voor de identiteit van een 
lokale gemeenschap,” vind schepen Johan Rollez. “Opvallende 
en typische bouwwerken bepalen namelijk sterk het uitzicht en 
het karakter van een dorpskern of een landschap. En dan heb ik 
het niet alleen over zogenaamd beschermde monumenten.”

Welk gebouw heeft volgens u een grote erfgoedwaarde?
Op basis van de officiële Vlaamse Inventaris Onroerend Erfgoed 
maakte Zwevegem al een ontwerp, specifiek voor onze  
gemeente. Dat gebeurde samen met lokale Commissie Bouw-
kundig Erfgoed en intercommunale Leiedal. Alle panden zijn 
ingedeeld in vijf ontwikkelingsprofielen en hebben elk een  
zogenaamde locuswaarde (zie kadertekst).

Bent u het niet eens met de toegekende locuswaarde voor een 
pand? Of wilt u nog een ander gebouw toevoegen aan de lijst? 
Dan kan u tot eind 2017 uw mening geven. U kan daarvoor 
terecht op de Facebookpagina ‘Erfgoed in Zwevegem’ en de  
gemeentelijke website. Of stuur gewoon een mailtje naar erf-
goed@zwevegem.be.  

Wie minder goed met digitale media overweg kan, kan de  
inventaris inkijken op het Gemeentepunt (diensten Stedenbouw 
en Cultuur). De definitieve gemeentelijke Inventaris wordt in 
2018 vastgesteld.

Een UiTPAS voor iedereen!
Iedereen heeft recht op leuke vrijetijdsactiviteiten, ook wie het iets moeilijker heeft. Dat zijn geen loze 
woorden voor N-VA Zwevegem. OCMW-voorzitter Kaat Defoirdt en Cultuurschepen Johan Rollez beslisten 
daarom samen met de collega’s in het schepencollege om de UiTPAS-werking sterk uit te breiden.

“Een belangrijke aanpassing is dat we de groep mensen die recht 
hebben op een zogenaamde ‘kansenpas’ gevoelig verbreden”, 
aldus OCMW-voorzitter Kaat Defoirdt. “Sinds 1 september heeft 
iedereen met het statuut Verhoogde Tegemoetkoming recht op 
een MiA-UiTPAS. Dat zijn er zo’n tien keer meer dan voordien.”

“Met zo’n MiA-pas hoeven mensen die het moeilijk hebben, 
slechts 20 procent van de deelnameprijs te betalen”, legt Kaat 
uit. “De rest wordt netjes verdeeld tussen de organisator en het 
OCMW. Zo pakken we niet alleen de financiële, maar ook de 
sociale armoede – zeg maar eenzaamheid – aan.”

Schepen Johan Rollez besluit: “De UiTPAS is er voor iedereen. Ze 
werkt als een spaarkaart voor deelname aan vrijetijdsactiviteiten. 
We proberen bovendien in de komende maanden ook verenigin-
gen in te schakelen, zodat het aanbod nog breder wordt.”

Hoe waardevol is ons erfgoed? (locuswaarden)
Hoog - zeer sterke erfgoedwaarde; slopen in principe niet toegelaten; architectuur en materiaal- 
gebruik te respecteren; erfgoedtoets door Commissie Bouwkundig Erfgoed.

Middelhoog - vrij hoge erfgoedwaarde; erfgoedelementen zoveel mogelijk te behouden en te  
respecteren; erfgoedtoets door Commissie Bouwkundig Erfgoed.

Laag - erfgoedwaarde is beperkt; slopen is toegelaten; erfgoedtoets door stedenbouwkundig  
ambtenaar.

“Tot eind 2017 kunt 
u uw zeg doen over 
de gemeentelijke 
Inventaris Bouwkundig 
Erfgoed.”

Johan Rollez,  
schepen van Erfgoed
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Kortrijkstraat-Avelgemstraat in 
Zwevegemse handen
Op 8 september droeg de Vlaamse Regering het beheer van de N8 
tussen de rotonde aan de N391 en de rotonde in Zwevegem-Knokke 
over aan Zwevegem. Concreet gaat het over de Kortrijkstraat en de 
Avelgemstraat. Onze gemeente krijgt 2,3 miljoen voor het beheer 
ervan.

Gemeenteraadslid Christiane Deprez: “Via de rioolbeheerder werd al 
een studiebureau aangesteld om het stuk tussen de Bekaertstraat en 
de kerk ten gronde aan te pakken. Maar minstens even belangrijk is 
dat de gemeente nu zelf een aantal kleine ingrepen kan doen, zoals 
extra zebrapaden schilderen.”

Guldensporenpad
Voorrang aan fietsers!
Op de belangrijkste fietsweg van Zwevegem, het Guldensporenpad, 
is de voorrang op drie plaatsen definitief gewijzigd in het voordeel 
van de fietsers. Schepen van Mobiliteit Wim Monteyne is tevreden.

“Tussen het voormalige station van Zwevegem en Zwevegem- 
Knokke hebben fietsers op het Guldensporenpad nu overal  
voorrang”, legt hij uit. “De kruispunten met de Hugo Verrieststraat, 
de Ellestraat en de Lettenhofstraat zijn bovendien definitief  
heringericht zodat de nieuwe regeling overduidelijk is.”

Nieuwe vleugel WZC Sint-Amand  
geopend
Op 8 september openden OCMW-voorzitter Kaat Defoirdt en de bur-
gemeester de nieuwe vleugel van het woonzorgcentrum Sint-Amand. 
Na tien jaar bouwen aan een nieuwe vleugel én het opfrissen van de 
bestaande afdelingen is dit project nu eindelijk afgerond.
“Het was een hele uitdaging”, vindt Kaat 
Defoirdt. “Het WZC is namelijk én een 
werkplek voor heel wat medewerkers 
én een woonplek voor onze bewoners. 
Huiselijkheid was dan ook het sleutel-
woord. Die sfeer van een thuis is nu 
zeker aanwezig dankzij veel lichtinval en 
natuurlijke materialen, zoals hout. Ook 
hedendaagse technieken zoals wifi zijn 
tegenwoordig onmisbaar in een woon-
zorgcentrum.”

In totaal werden 84 nieuwe kamers 
gebouwd, telkens met een ruime 
leefruimte en therapiekeuken. Maar 
Kaat is het meest trots op de beschermde 
afdelingen: “Die bevinden zich nu op het 
gelijkvloers én bieden toegang tot een 
veilige binnentuin.  
 
De bewoners kunnen voortaan zelf kie-
zen wanneer ze eens een wandelingetje 
buiten maken.”

  Gemeenteraadslid Christiane Deprez aan de Kortrijkstraat.   Schepen Wim Monteyne ziet met eigen ogen dat de  
Ellestraat een stuk veiliger is.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot 
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Verantwoordelijkheid voor welvaart
Met de N-VA in de regering groeit de economie, stijgen de lonen en komen er duizenden jobs bij. Vlaanderen 
investeert bovendien in vlotte mobiliteit, in sociale maatregelen en in de kwaliteit van ons onderwijs. Maar 
het economische herstel is pril en kwetsbaar. We moeten de moed hebben om de sociaal-economische 
hervormingen door te zetten. Als we Vlaanderen welvarend willen houden, zal het van de N-VA en de N-VA 
alleen afhangen.

Vlaamse identiteit 
Gemeenschapsvorming is de kern van de N-VA-ideologie. En het cement van die gemeenschap is een verlicht 
burgerschap, gebouwd op identiteit. Wij zijn de enigen die dat durven zeggen en daar ook naar handelen. 
Vlaanderen is een gastvrij land, waar iedereen die zijn of haar kansen grijpt en onze manier van leven een 
warm hart toedraagt alle dromen kan waarmaken. Wie de Vlaamse identiteit wil omarmen, heeft dus maar één 
keuze. Een keuze voor de N-VA.

Een veilige thuis
Na jaren van verwaarlozing investeren we weer in onze veiligheid, in de politie en het leger. We pakken ook 
de massamigratie kordaat aan. Maar de uitdagingen op het vlak van veiligheid blijven groot. De N-VA zal geen 
millimeter toegeven aan terrorisme en extremisme. We willen justitie de middelen geven om criminelen snel 
en streng te bestraffen. En door onverhard de strijd tegen drugs te voeren, gaan we de ontwrichting van de 
samenleving tegen. Voor uw veiligheid bent u dus bij de N-VA aan het goede adres.

“Wilt u een welvarend, solidair 
en veilig Vlaanderen? Omarmt 
u de Vlaamse identiteit? 
En wilt u een zelfstandig  
Vlaanderen? Versterk dan 
onze rangen. Want de beste 
garantie voor Vlaanderen is 
de N-VA.”

Bart De Wever, N-VA-voorzitter
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